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Protokół nr XLVII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 30 czerwca 2022 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak  

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju- Ewelina Zmuda 

 Podinspektor- Żaneta Malinowska  

 Inspektor- Wojciech Wielebski 

 Inspektor- Rafał Sołtysiak 

 Radca Prawny- Piotr Dubicki 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Sabina Szlachetka- Andersz 

 Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

 P.O. Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie-Anna Busza- Noińska 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:05 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu  

30 czerwca 2022 roku projektu uchwały w sprawie:  

1) zmiany Uchwały X/74/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 r.  

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach i przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Bojanowo,  

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

3) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. Zaproponowano, aby odbyło się to w jednym głosowaniu.  

 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 13 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 2 

Sebastian Miekisz, Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że: 

pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie:  ppkt. c) ustalenia wysokości ekwiwalentu wypłacanego 

strażakom OSP za udział w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych,  

otrzymuje poprawione brzmienie:  

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży 

pożarnej z terenu gminy Bojanowo wypłacanego za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.  

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XLVII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLVI/22 z sesji, która odbyła się w dniu 20 maja 2022 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  
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5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Przyznanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Bojanowo”. 

7. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania. 

9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2021 

rok.  

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn,  

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Golinka, 

Gmina Bojanowo, 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej 

straży pożarnej z terenu gminy Bojanowo wypłacanego za uczestnictwo  

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu,  

d) uchwalenia statutów jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo, 

e) regulaminu udzielania stypendium Burmistrza Bojanowa dla uzdolnionych uczniów 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie gminy Bojanowo, 

f) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bojanowo na rok szkolny 

2022/2023, 

g) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

Gminy Bojanowo,  

h) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

i) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

j) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

k) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

l) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

m) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

n) zmiany Uchwały X/74/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 r. 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach i przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest gmina Bojanowo, 

o) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

p) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 
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Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLVI/22 z sesji, która odbyła się w dniu 20 maja 2022 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 20 maja 2022 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-13 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 2 

Sebastian Miekisz, Tomasz Wałkiewicz 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Około godz. 9:30 Przewodniczący Rady ogłosił 5-minutową przerwę.  

 

Po ok. 5 minutach wznowiono obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Dot. pkt. 6. Przyznanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Bojanowo”. 

 

W związku z wnioskiem Burmistrza Bojanowa o przyznanie pośmiertnie tytułu „Zasłużony 

dla Gminy Bojanowo” Panu Dariuszowi Sikorze, Przewodniczący Rady oddał głos Panu 

Maciejowi Dubielowi, który przybliżył osobę nominowaną do tytułu. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania o przyznanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Bojanowo” 

pośmiertnie Panu Dariuszowi Sikorze. Tytuł został przyznany jednogłośnie- 13 radnych 

głosowało „za”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 2 

Sebastian Miekisz, Tomasz Wałkiewicz 

 

Po wręczeniu statuetki, dyplomu i bukietu kwiatów Pani Agnieszce Sikorze, głos zabrał 

pierworodny syn Ś.P. Dariusza Sikory, który cyt. „… jeszcze raz bardzo dziękuję za 

jednogłośne przegłosowanie tej uchwały i mam nadzieję, że tata pozostanie w pamięci. 

Pozostanie w pamięci mieszkańców na długo i co jakiś czas będziemy Go wspominać, że był 

taki społecznik, który robił coś bezinteresownie i myślę, że się realizował, bo dzisiaj 

zapamiętam Go naprawdę, jako sprawnego organizatora, który pokonywał wszystkie drogi  

w osiągnięciu celu. Nie było takiej rzeczy, której tata nie mógłby załatwić i nie byłoby takiej 

rzeczy, której tata nie mógłby zrobić. Jeszcze raz bardzo dziękuję. …”. 

 

O godz. 9:40 Przewodniczący Rady ogłosił 30- minutową przerwę.  

 

Obrady wznowiono o godz. 10:10. 

 

Dot. pkt. 7. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 

28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2022 roku, poz. 

559) Burmistrz co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy, 

który obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim. Powyższy raport 

został przekazany w ustawowym terminie. Rada gminy rozpatruje raport podczas sesji, na 

której podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium burmistrzowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności. Nad 

przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę.   

 

Po krótkich słowach wstępu, Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Burmistrza Bojanowa 

o zabranie głosu w celu przedstawienia raportu o stanie gminy.  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że zgodnie z dyspozycją art. 28 ustawy o samorządzie 

gminnym, burmistrz co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport, który 

obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim, w szczególności 

realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady i budżetu obywatelskiego. Raport został 

przekazany Radzie Miejskiej 20 maja 2022 roku. Raport obejmował prawie 100 stron- jest to 

podsumowanie funkcjonowania gminy za rok poprzedni, do 31 grudnia 2021 roku. Raport 

został umieszczony również na kanałach informacyjnych: stronie internetowej i praktycznie 

wszyscy mieszkańcy mieli do niego wgląd i mogli się z nim zapoznać. Raport został 

opracowany na podstawie raportów z poprzednich lat, zaktualizowany o nowe dane, nowe 

informacje i wyliczenia. Do dnia wczorajszego nikt nie zgłosił zapytań do debaty, dlatego 

zapraszam dzisiaj Państwa radnych, aby w takiej debacie móc uczestniczyć. W sesji 

uczestniczą kierownicy zakładów budżetowych i kierownicy referatów Urzędu Miejskiego, 

więc jeżeli nie będę w stanie udzielić odpowiedzi- razem wspólnie z moimi pracownikami 

będziemy mogli udzielać odpowiedzi. Bardzo dziękuję dyrektorom i pracownikom Urzędu za 
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przygotowanie raportu. Debata nad raportem jest początkiem procedowania kolejnych 

tematów, udzielenia wotum zaufania i w konsekwencji udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Bojanowa za 2021 rok. Zachęcam do debaty nad raportem.    

 

Przewodniczący Rady otwarł debatę nad raportem o stanie gminy informując jednocześnie, że 

w debacie nad raportem o stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych- art. 

28aa ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym.  

W debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą również zabrać głos.  

W związku z tym, że nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańca, który chciałby zabrać głos 

w trybie określonym w ustawie- dla mieszkańców zamykam debatę.  

 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Renata Jagodzik, która poinformowała, że w zeszłym roku 

były wolne miejsca w przedszkolu publicznym i przedszkolach niepublicznych. Pytanie- jak 

jest w bieżącym roku? Jaki jest nabór? Czy są zajęte miejsca?  

Pani Anna Busza- Noińska- P.O. Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie  

poinformowała, że w bieżącym roku, po rekrutacji- wszystkie grupy, z wyjątkiem grupy  

w Gościejewicach są dopełnione do 25 osób i najprawdopodobniej będzie pisać o zwyżkę do 

Pana Burmistrza, ponieważ jest lista rezerwowych i od paru dni odbiera dużo telefonów  

z prośbą o przyjęcia do przedszkola. Potrzeba jest ogromna, szczególnie dla bardzo małych 

dzieci- głównie dwu i trzyletnich.  

 

Pani Renata Jagodzik zapytała czy wszystkie dzieci, które przyjechały z Ukrainy mają 

możliwość bycia w przedszkolach?  

Pani Anna Busza- Noińska poinformowała, że wszystkie dzieci, które zgłosiły się do 

Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie zostały zgłoszone (po 24 lutym- 6 dzieci).  

Z dniem 31 maja- jeden z chłopców wrócił z rodzicami na Ukrainę, więc aktualnie  

w przedszkolu przebywa 5 dzieci. Korzystają również z dyżuru wakacyjnego, ponieważ 

rodzice tych dzieci pracują.  

 

Po udzielonej odpowiedzi, Pani Renata Jagodzik zwróciła się z zapytaniem czy w momencie, 

kiedy rozbudowuje się Bojanowo, powstają nowe ulice- oczyszczalnia ścieków będzie 

wydolna, żeby przerobić wszystkie ścieki? 

Pani Aneta Lewusz- P.O. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie 

poinformowała, że na chwilę obecną nie ma takiego zagrożenia, abyśmy mieli w planach 

rozbudowę oczyszczalni pod kątem przepustowości. Przepustowość oczyszczalni została 

kilka lat temu w taki sposób policzona, że ma rezerwę. Na dzisiaj wszystkie ścieki, które 

dostarczane są na oczyszczalnię, nie powodują przelewu.  

 

Pan Tomasz Woźniczka zwrócił się z zapytaniem dotyczącym imprez kulturalnych. Z raportu 

wynikało, że ubiegły rok, jak i poprzedni ze względów covidowych spowodował odwołanie 

wielu imprez lub nieorganizowanie ich. Pytanie- czy w ubiegłym roku zakładaliśmy, że tych 

imprez nie będzie i środków na to nie przeznaczaliśmy czy zakładaliśmy, ale ze względu, że 

nie mogły się odbyć, środki zostały przeznaczone na inne cele?   

Pani Patrycja Kubiak wyjaśniła, że w budżecie ubiegłego roku nie były planowane wydatki na 

Dni Bojanowa, pozostałe imprezy były planowane. Środki te wróciły do budżetu tego roku, 

jako wolne środki. Częściowo z tych środków ponoszone były wydatki związane m.in.  

z covidem i innymi wydatkami, które były związane z epidemią. W zeszłym roku przy 

współpracy Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji, Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bojanowie i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie organizowane były 
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zajęcia w trakcie wakacji dla dzieci ze środków z funduszu alkoholowego i te środki były tam 

również dedykowane.  

 

Pani Ilona Pazoła- Szymańska miała pytanie do dyrektorów szkół: jak wyglądała promocja do 

następnych klas dzieci z Ukrainy? 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że pytanie zostało skierowane do prawidłowych osób. Ze 

względu, że dyrektorzy nie uczestniczą w sesji, Pan Maciej Dubiel wyjaśnił, że dzieci takie 

znajdują się w zasobach szkół, niektóre będą rozpoczynać naukę w pierwszych klasach. Jak 

wyglądała promocja w wyższych klasach tych dzieci- nie posiadam takiej informacji. Do 

następnej sesji postaramy się taką informację przygotować.  

 

Pani Ilona Pazoła- Szymańska nawiązując do poprzedniego pytania, zwróciła się  

z zapytaniem w jakiej liczbie są dzieci w szkole podstawowej? 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że z informacji przekazywanych wcześniej od dyrektorów- 

nie więcej niż ośmioro dzieci.  

 

Więcej pytań nie było.  

 

Raport o stanie gminy stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum 

zaufania.  

 

Na wstępie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 28aa ust. 9 ustawy z dnia  

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2022 roku, poz. 559) po 

zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu burmistrzowi wotum 

zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady 

gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne  

z podjęciem uchwały o nieudzieleniu burmistrzowi wotum zaufania.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania.  

Na zapytanie Pana Morysona, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, żaden  

z radnych nie zabrał głosu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson stwierdził, iż na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 13 

radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa 

wotum zaufania.  

 

Uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 
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Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 2 

Sebastian Miekisz, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/326/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.  

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrza Bojanowa z prośbą  

o zabranie głosu i przedstawienie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia.   

 

Na wstępie Burmistrz Bojanowa poinformował, że w połowie roku następuje podsumowanie  

i dyskusja nad wykonaniem budżetu za rok miniony. Tym razem podejmujemy dyskusję  

i podsumowanie roku budżetowego 2021 roku. Zarówno sprawozdanie finansowe  

i sprawozdanie z wykonania budżetu uzyskało pozytywną opinię z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Następnie Pan Maciej Dubiel przybliżył informację z wniosku Komisji 

Rewizyjnej, która odbyła posiedzenie w dniu 2 czerwca 2022 roku, podsumowując, że  

„Po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego, sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 

gminy za 2021 rok, informacji o stanie mienia komunalnego i zapoznaniu się z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, Komisja Rewizyjna jednogłośnie wyraża 

pozytywną opinię o realizacji budżetu gminy Bojanowo i wnosi o udzielenie absolutorium 

Burmistrza Bojanowa z tytułu wykonania budżetu.”. Wówczas na czterech obecnych, 

czterech radnych głosowało „za”. Również mając przed sobą Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 czerwca 2022 roku, gdzie wyraziła 

swoją opinię „Mając powyższe na uwadze, Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu wyraża opinię, że wniosek złożony przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrza Bojanowa z wykonania, został 

należycie uzasadniony.”. 

Następnie Pan Maciej Dubiel poinformował, że: 

- dochody budżetu w roku 2021 zamknęły się kwotą 48.431.178,26 zł 

- wydatki budżetu w roku 2021 wyniosły 43.023.432,60 zł. 

Wydatki inwestycyjne wyniosły 2.474.327,71 zł. Do najważniejszych zadań należy zaliczyć: 

- modernizacja zbiornika na wodę- stacja uzdatniania wody Giżyn- plan 94.000 zł, wykonanie 

93.896,69 zł, 

- przebudowa drogi gminnej w Gołaszynie- plan 57.805,00 zł, wykonanie 56.789,10 zł, 

- budowa miejsc rekreacyjnych- altanek przy Pensjonacie- plan 15.800 zł, wykonanie 

15.768,04 zł, 

- budowa oświetlenia w Kawczu- plan 67.500 zł, wykonanie 67.487,35 zł, 

- budowa parkingu przy byłej szkole podstawowej na ul. Drzymały- dokumentacja 

projektowa- plan 16.605 zł, wykonanie 16.605 zł, 

- modernizacja drogi wraz z chodnikiem- sołectwo Golina Wielka- plan 24.700 zł, wykonanie 

24.700 zł, 

- budowa oświetlenia- sołectwo Gierłachowo- plan 12.000 zł, wykonanie 12.000 zł, 

- budowa chodnika- sołectwo Gołaszyn- plan 39.499,27 zł, wykonanie 39.124,00 zł, 

- przebudowa chodnika- sołectwo Gościejewice- plan 24.000 zł, wykonanie 24.000 zł, 
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- budowa chodnika- sołectwo Kawcze- plan 25.000 zł, wykonanie 24.992,37 zł, 

- budowa chodnika- sołectwo Pakówka- plan 17.000 zł, wykonanie 16.996,75 zł, 

- budowa chodnika- sołectwo Sowiny- plan 19.000 zł, wykonanie 19.000 zł, 

- budowa parkingu przy Szkole Podstawowej ul. Lipowa- plan 36.000 zł, wykonanie 

35.817,60 zł, 

- budowa placu zabaw- Szkoła Podstawowa ul. Lipowa- plan 230.000 zł, wykonanie 

226.310,65 zł, 

- dotacje na przydomowe oczyszczalnie i wymianę pieców- plan 115.500 zł, wykonanie 

106.408,18 zł,  

- budowa oświetlenia- sołectwo Zaborowice- plan 13.000 zł, wykonanie 12.000 zł, 

- wyposażenie miejsca rekreacji w miejscowości Tarchalin- plan 23.364 zł, wykonanie 

18.771,15 zł,  

- modernizacja oświetlenia w jednostkach OSP Bojanowo, Golina Wielka, Golinka, 

Gościejewice, Kawcze, Sowiny, Sułów Mały i Zaborowice- plan 22.774 zł, wykonanie 

22.771,65 zł. 

Całkowity plan wydatków jednorocznych realizowany w 2021 roku wyniósł 853.547,27 zł, po 

wykonaniu- 833.438,53 zł.  

Inwestycje wieloletnie ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej:  

- modernizacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej ul. Lipowa- plan 507.172,74 zł, wykonanie 

507.139,23 zł, 

- modernizacja budynku Szkoły Podstawowej ul. Drzymały (dokumentacja projektowa)- plan 

106.000 zł, wykonanie 105.944,55 zł, 

- budowa kanalizacji sanitarnej oraz sieci wodociągowej w Bojanowie i Gołaszynie- plan 

858.000 zł, wykonanie 6.000 zł, 

- budowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej ul. Wiśniowa, Czereśniowa- plan 

12.200, wykonanie 12.110,40 zł, 

- budowa świetlicy w Pakówce- plan 900 zł, wykonanie 900 zł,  

- rozbudowa monitoringu miasta Bojanowa- plan 36.370 zł, wykonanie 36.285 zł, 

- budowa przejść dla pieszych- plan 45.510 zł, wykonanie 45.510 zł, 

- wymiana ogrzewania- Przedszkole w Trzeboszu- plan 46.000 zł, wykonanie 0 zł, 

- budowa placu zabaw- Przedszkole w Bojanowie ul. Drzymały- plan 30.000 zł, wykonanie 

3.000 zł. 

Łącznie wydatki majątkowe w 2021 roku wyniosły 2.495.700,01 zł, plan- 1.550.327,71 zł. 

Wydatki majątkowe zostały zrealizowane w 62,12%. Na niższe niż 100% wykonanie planu 

miały wpływ oszczędności po przeprowadzonych postępowaniach przetargowych. Kilka 

niezrealizowanych przedsięwzięć z powyższej tabeli o łącznej wartości 924.000 zostało 

ujętych w planie wydatków niewygasających. Wydatki niewygasające: 

- wymiana ogrzewania- Przedszkole w Trzeboszu- 46.000 zł, 

- budowa placu zabaw- Przedszkole w Bojanowie ul. Drzymały- 27.000 zł, 

- budowa kanalizacji sanitarnej oraz sieci wodociągowej w Bojanowie i Gołaszynie (ul. 

Piaskowa, Pilawskiego) - 851.000 zł. 

Są to jedne z ważniejszych zadań inwestycyjnych, oczywiście realizowanych było wiele 

mniejszych zadań (modernizacja oświetlenia ulicznego, wymiana pieców, rozbudowa 

monitoringu, kilka imprez kulturalnych- Jarmark Bożonarodzeniowy). Z racji obecności 

wszystkich dyrektorów zakładów budżetowych i kierowników referatów Urzędu Miejskiego  

w Bojanowie, zostały wyrażone słowa podziękowania wszystkim pracownikom 

zaangażowanym w realizację budżetu na 2021 roku. Szczególne podziękowanie zostało 

złożone Pani Skarbnik za wykonaną pracę i kontrolowanie budżetu, wszystkim pracownikom 

referatu finansowo-księgowego oraz Panu Zastępcy, który trzyma pieczę nad realizacją zadań 

inwestycyjnych.  
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Następnie Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że przedstawi najważniejsze pozycje  

w budżecie. Wszystkie dokumenty, które zostały przekazane: sprawozdania finansowe, 

sprawozdania budżetowe dostępne są w BIP-ie na stronie internetowej- są ogólnodostępne, 

każdy może się z nimi zapoznać. Budżet gminy 2021 roku po stronie dochodów zamknął się 

kwotą 48.431.178,26 zł, na które składają się: 

1) dochody bieżące 43.697.627,49 zł: 

-  dotacje na zadania zlecone oraz zadania bieżące- 15.716.387,77 zł (największe 

dochody bieżące, jakie uzyskuje gmina), 

- subwencje- 14.611.728,00 zł, 

- dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych- 

5.979.059,00 zł, 

- dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych- 

352.406,59 zł, 

- pozostałe dochody bieżące- 7.038.046,13 zł,  

     2) dochody majątkowe 4.733.550,77 zł: 

           - ze sprzedaży majątku 691.918,43 zł, 

           - dotacje na inwestycje- 3.236.482,99 zł. 

Wydatki na 2021 rok zostały wykonane w kwocie 43.023.432,60 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące 40.549.104,89 zł,  

2) wydatki majątkowe 2.474.327,71 zł. 

Odnosząc się do wydatków majątkowych- zadania „Budowa kanalizacji sanitarnej oraz sieci 

wodociągowej w Bojanowie i Gołaszynie”, w którym plan wynosił 858.000 zł, wykonanie 

6.000 zł, Pani Patrycja Kubiak wyjaśniła, że są do wydatki realizowane w ramach wydatków 

niewygasających- stąd różnica. Wydatki te zostały zrealizowane w pierwszym półroczu 

bieżącego roku.  

Na wydatki bieżące składają się wynagrodzenia i składki od nich naliczane-15.615.350,78 zł 

oraz wydatki na obsługę długu- 236.126,38 zł (kwota ta jest niższa od planowanych 303.000 

zł, ponieważ składki i oprocentowanie były w zeszłym roku mocno obniżane więc obsługa 

długu wyszła niższa).  

Wynik budżetu zamknął się kwotą 5.407.745,66 zł- jest to nadwyżka budżetowa, na którą 

składają się środki z wpływów z dotacji na wniesienie wkładów do SIM-ów, wpływ 

uzupełniającej subwencji, która została przekazana gminom w grudniu zeszłego roku).   

Po stronie przychodów budżet przedstawia się następująco: 

- 1.200.000 zł to transza obligacji, jaka została wyemitowana w zeszłym roku (emisja została 

przeprowadzona na dwa lata: w zeszłym roku 1.200.000 zł, w bieżącym roku 4.000.000 zł), 

- nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych, czyli nadwyżka budżetowa z 2020 roku- 112.194,39 

zł. 

W 2021 roku spłacono zobowiązania w kwocie 341.600 zł- są to zobowiązania do 

Wielkopolskiego Funduszu Ochrony Środowiska z tytułu pożyczek. Pozostałe rozchody 

wynoszą 4.134.305 zł. 

 

Wszystkie wskaźniki określone w art. 243 i 242 ustawy o finansach publicznych na koniec 

roku zarówno po stronie przychodów i po stronie wykonania- zostały osiągnięte i spełnione.  

 

Wszystkie sprawozdania, tj. sprawozdania finansowe (bilanse, rachunek zysków i strat, 

zmiany w funduszu), sprawozdania budżetowe (sprawozdania Rb związane z dochodami  

i wydatkami, jakie gmina osiągała w zeszłym roku) oraz sprawozdanie opisowe wykonania 

budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego zostały przekazane do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. Po przesłaniu wszystkich powyższych dokumentów- Regionalna Izba 
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Obrachunkowa w Poznaniu w dniu 24 maja 2022 roku Uchwałą w sprawie wyrażenia opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Bojanowo za 2021 rok wraz z informacją  

o stanie mienia jednostki i objaśnieniami w składzie: Przewodnicząca- Danuta Szczepańska, 

Członkowie: Zdzisław Drost, Beata Rodewald- Łaszkowska wydali opinię pozytywną  

z uwagą.  

 

Treść Uchwały Nr SO-12/0954/262/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 24 maja 2022 roku została odczytana przez Panią Patrycję 

Kubiak. 

Pismo stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że na Komisjach Stałych Rady zostało zadane 

pytanie, jak kształtują się wydatki ponoszone na oświatę. Zliczając wszystkie dochody, tj. 

subwencję, dotacje na przedszkolaka i wpływy związane z utrzymaniem dzieci  

w przedszkolach- łączne dochody wynoszą 9.150.428,28 zł. Wydatki ponoszone na całą 

oświatę (wszystkie szkoły podstawowe i przedszkola) wynoszą 15.546.538,14 zł. Różnica, 

jaką gmina dokłada wynosi 6.396.109,86 zł. Na powyższą różnicę składają się m.in.  

- dowozy, które są zadaniem własnym gminy (zadanie to nie jest subwencjonowane).  

W zeszłym roku  wydatki zostały poniesione w kwocie 471.030,33 zł. 

- dotacje na utrzymanie dzieci w prywatnych przedszkolach 1.415.752,28 zł, 

- wydatki poniesione na cele inwestycyjne i remontowe 875.212,03 zł.  

Odejmując od kwoty 6.396.109,86 zł pozycje wymienione powyżej- pozostaje kwota 

3.541.510,12 zł.  

 

Pani Renata Jagodzik zwróciła się z zapytaniem, czy w Pakówce kwota 900 zł przeznaczona 

jest na dokumentację projektową sali?  

Pani Patrycja Kubiak wyjaśniła, że nie. Kwota 900 zł była ponoszona na przyłącze 

energetyczne. 

 

Po udzielonej odpowiedzi Pani Renata Jagodzik zapytała co to są wydatki zmniejszające dług 

(kwota 18.000 zł)?  

Pani Patrycja Kubiak wyjaśniła, że wydatki zmniejszające dług to m.in. środki z umorzenia 

pożyczek związane z Funduszem Ochrony Środowiska. Przy planowaniu budżetu środki te 

ujmowane po stronie rozchodów, w momencie kiedy złożymy wniosek i otrzymamy 

pozytywną opinię i decyzję o umorzeniu- środki „schodzą” z rozchodów i wpływają na 

polepszenie wskaźników w Wieloletniej Prognozie Finansowej- stąd dodatkowa pozycja  

w dokumencie „inne wydatki zmniejszające dług”.  

 

Pan Tomasz Woźniczka zwrócił się z zapytaniem odnośnie przychodów budżetu. Plan 

wynosił 2.838.700 zł, wykonanie 2.860.000 zł, tj. 135,65% w stosunku do planu. Pytanie- 

z czego to wynikało? Drugie pytanie- relacja zrównoważenia wydatków bieżących: różnica 

między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi wynosi 1.038,06%. Została 

wystosowana prośba o wyjaśnienie niniejszej kwestii.  

Odnosząc się do pierwszego pytania, Pani Patrycja Kubiak wyjaśniła, że przychody zostały 

wykonane w 135,65%- związane jest to z tym, że wolne środki, które zostały wprowadzone 

do budżetu są po stronie wykonania, a wykonane- po stronie planu. Jeżeli wolne środki nie są 

wprowadzane w całości, relacja będzie zawsze w drugą stronę- „na plus”. Nie wynika to  

z tego, że więcej wpłynęło przychodów niż je osiągnęliśmy. Odnośnie drugiej kwestii, radny 

został poinformowany, że art. 242 ustawy o finansach publicznych zawiera, że przy 

planowaniu budżetu relacja: dochody bieżące powinny pokrywać wydatki bieżące. Przy 
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wykonaniu budżetu relacja ta musi być zachowana- stąd taki wysoki procent (po planie jest 

kwota niższa niż po wykonaniu).    

 

W związku z tym, że więcej pytań nie było, Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady o wyrażenie wypracowanych opinii o wykonaniu budżetu gminy za 

2021 rok.  

 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Karolina Salamon- Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje wykonanie 

budżetu gminy za 2021 rok. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska- Pani Renata Jagodzik poinformowała, że Komisja pozytywnie 

opiniuje wykonanie budżetu gminy za 2021 rok. 

Przedostatni głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego- Pan Tomasz Woźniczka. Opinia 

powyższej Komisji w zakresie wykonania budżetu gminy za 2021 rok jest również 

pozytywna. 

Jako ostatni głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy za 

2021 rok.  

 

W związku z pozytywnymi opiniami, jakie wyrazili przewodniczący Komisji Stałych Rady, 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2021 rok.  

 

Na zapytanie, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, żaden z radnych nie 

zabrał głosu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson stwierdził, iż na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 13 

radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 
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NIEOBECNI: 2 

Sebastian Miekisz, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/327/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2021 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Bojanowa za 2021 rok. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 2 czerwca 2022 

roku wypracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa  

z wykonania budżetu za 2021 rok, który został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu- Zespół w Lesznie. W dniu 21 czerwca wpłynęła  Uchwała Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2021 rok- załącznik nr 10 do 

protokołu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson odczytał treść Uchwały SO-12/0955/257/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 czerwca 2022 roku  

w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie  

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.  

 

Po przedstawieniu powyższej uchwały, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do 

Burmistrza Bojanowa o zabranie głosu.  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że swoje wystąpienie poprzedził w punkcie 9, w którym 

przedstawiał sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok, informacja była już przekazana  

i wnioskuje do Szanownej Rady o udzielenie absolutorium.  

 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady, czy są pytania do przedstawionego materiału- pytań 

nie zgłoszono.  

 

Pan Jan Moryson zapoznał wszystkich z treścią projektu uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2021 rok.   

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 13 

radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 

2021 rok. Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 
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Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 2 

Sebastian Miekisz, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/328/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2021 rok stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu.  

 

Po podjęciu powyższej uchwały, Burmistrz Bojanowa podziękował radnym za udzielenie 

wotum zaufania, podjęcie uchwały z wykonania budżetu za 2021 rok i udzielenie 

absolutorium dla Burmistrza Bojanowa. Jest to dowód wielkiego uznania dla mnie za 

wykonaną pracę. Następnie słowa podziękowania zostały skierowane do współpracowników, 

pracowników, Pani Skarbnik, Pana Zastępcy, wszystkich dyrektorów zakładów budżetowych.  

Symboliczny bukiet kwiatów został przekazany na ręce Pani Skarbnik.  

 

W związku z tym, że niniejszy punkt został zrealizowany, Przewodniczący Rady zanim 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, ogłosił o godz. 11:29 dziesięciominutową 

przerwę.  

 

W trakcie przerwy posiedzenie sesji opuszcza Pan Dariusz Stachowiak. O godz. 11:39 

wznowiono obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Pan Maciej Dubiel.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/329/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.  
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Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Golinka, 

Gmina Bojanowo,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Monika Pierożyńska- Semenków celem przedstawienia 

projektu uchwały.  

 

Przedstawiając projekt uchwały,  Pani Monika Pierożyńska- Semenków poinformowała, że po 

zmianach nastąpiła korekta w zakresie §7 ust. 9- nie powinno być „29KDW-30KDW” tylko 

„28KDW-30KDW”. Została wyrażona prośba o autopoprawkę w niniejszym zakresie.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/330/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Golinka, 

gmina Bojanowo stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej 

straży pożarnej z terenu gminy Bojanowo wypłacanego za uczestnictwo w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu,  

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Pan Rafał Sołtysiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 



16 

 

 

NIEOBECNI: 3 

Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/331/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej 

straży pożarnej z terenu gminy Bojanowo wypłacanego za uczestnictwo w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) uchwalenia statutów jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Pan Wojciech Wielebski w celu przedstawienia projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/332/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) regulaminu udzielania stypendium Burmistrza Bojanowa dla uzdolnionych uczniów 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie gminy Bojanowo,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Żaneta Malinowska.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/333/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie regulaminu udzielania stypendium Burmistrza Bojanowa dla uzdolnionych 

uczniów pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie gminy Bojanowo stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

 

O godz. 11:55 posiedzenie sesji opuszcza Pani Beta Bura.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bojanowo na rok szkolny 

2022/2023,  

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos został poproszony Pan Maciej Dubiel celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/334/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bojanowo na rok szkolny 

2022/2023 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  
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Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/335/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Bojanowo stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/336/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
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Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/337/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

j) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady. 

 

Na zapytanie, czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia, pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do 

głosowania. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/338/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
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Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

k) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/339/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

l) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/340/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
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Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

m) przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/341/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

n) zmiany Uchwały X/74/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 r.  

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach i przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Bojanowo,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Żaneta Malinowska celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 
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Uchwała Nr XLVII/342/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie zmiany Uchwały X/74/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 r. 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach  

i przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć niektórych 

nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest gmina Bojanowo, stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

o) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak w celu przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Po podjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032. Uchwała została podjęta  

11 głosami za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/343/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
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Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

p) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak w celu przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Po podjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. Uchwała została podjęta 11 głosami za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, 

Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr XLVII/344/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2022 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 13. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Dot. pkt. 15. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pan Jan Kubis zwrócił się z następującymi pytaniami: 

1) kiedy będzie robiona droga powiatowa do Sowin? 

2) kiedy będzie naprawiana ścieżka rowerowa do Tarchalina? 

3) kiedy będą robione łączniki na osiedlu w Gołaszynie (od ul. Słonecznej do  

ul. Moniuszki, od ul. Moniuszki do ul. Kurpińskiego)? 

4) czy będzie robiony chodnik na ul. Gołaszyńskiej w Bojanowie? Jeśli tak, to kiedy? 

 

Pani Alina Broniarz powróciła do problemu z zeszłej sesji, który zgłaszała odnośnie 

Wspólnoty na ul. Lipowej 3. Zarząd Wspólnoty nie otrzymał żadnej zwrotnej informacji 

odnośnie problemu, nie są zadowoleni z załatwienia niniejszej sprawy.  

 

Odnosząc się do pytań Pana Jana Kubisa, Burmistrz Bojanowa poinformował, że starostwo 

powiatowe wytypowało drogę do Sowin w ramach kolejnego naboru Polski Ład- PGR, aby 

starać się o dofinansowanie na modernizację niniejszej drogi. Został również złożony wniosek 

na budowę ronda przy cmentarzu. Po ostatnich spotkaniach ze Starostą Rawickim,  

przedstawicielami Banku Gospodarstwa Krajowego oraz posłami- dopytywaliśmy, kiedy 

będzie rozstrzygnięcie naborów (gmina Bojanowo w ramach PGR złożyła dwa wnioski na: 

rewitalizację miejscowości Sowiny, rewitalizację miejscowości Gościejewice). Na dzień 

dzisiejszy nie ma zwrotnej informacji, kiedy zostaną rozstrzygnięte nabory.  

Ścieżka do Tarchalina nie jest w najlepszym stanie- dzisiaj z racji braku dyspozycji środków 

na naprawę ścieżki, realizowane są bieżące, pilne naprawy. Modernizacja ścieżki jest brana 

pod uwagę, ale zmiana nawierzchni z kostki na asfalt to niemałe kwoty, na które dzisiaj nas 

nie stać.   

Odnośnie pozostałych wniosków radny został poinformowany, że widzimy potrzebę robienia 

łączników (dokumentacja projektowa i kosztorysowa zostały wykonane dwa lata temu, dzisiaj 

musiałaby ulec aktualizacji). Na dzień dzisiejszy nie stać nas na budowę łączników.  

W miesiącu lipcu „wejdzie” firma wybrana w przetargu, która będzie realizować chodnik na 

ul. Sportowej, ul. Sikorskiego. W najbliższym czasie przyjdzie czas na ul. Gołaszyńską. 

 

Odpowiadając na wniosek Pani Aliny Broniarz, Pani Aneta Lewusz- p.o. Kierownika Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie poinformowała, że korespondencja Wspólnoty z ul. 

Lipowej trafiła do Burmistrza i Zakładu Wodociągów i Kanalizacji. Aktualnie jesteśmy  

w trakcie ustalania terminu na przyjazd firmy, która za pomocą kamery wizyjnej przejrzy 

rurociąg w okolicach ul. Szkolnej. W momencie posiadania informacji, jak duży zakres 

napraw jest przewidziany do realizacji- trzeba będzie policzyć koszty i je zaplanować do 

realizacji.   

 

Pan Jerzy Heinze, który jest członkiem Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Lipowa 3, 

poinformował, że przed sesją udał się do biura, w którym uzyskał informację, że sprawdzana 

będzie kanalizacja na terenie energetyki- w miejscu, gdzie kanalizacja jest drożna. Niedrożna, 

zgodnie z pismem, jest kanalizacja na terenie aktualnego targu- postoju przed kościołem. 

Sprawdzaliby drożną kanalizację, a nie niezdrożną. Została wystosowana prośba o odczytanie 

pisma. Druga sprawa- chodniki. Planowany jest po byłej szkole ośrodek dla osób starszych. 

W pierwszej kolejności powinna być wybudowana droga, aby można było dojść z bloków- 

chodnikiem nie da się przejść. Następnie zostało wystosowane pytanie- czy zniszczenie 

zabytków przy ul. 17 Stycznia zostało poparte przez gminę? Prawdopodobnie konserwator 

wydał takie zezwolenie. Na jakiej podstawie został zniszczony zabytek- mur i budowla to 

zabytek sprzed I wojny światowej. Jest to jeden z ważniejszych zabytków. Na zakończenie 
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Pan Jerzy Heinze zwrócił się z prośbą o zorganizowanie, zabranie ściągniętego przez jednego 

z członków Wspólnoty, eternitu z garażu Wspólnoty.  

Pani Ewelina Zmuda poinformowała, że każdy właściciel nieruchomości, który posiada 

budynek lub inną nieruchomość wpisaną do rejestru zabytków bądź leży w strefie 

urbanistycznej- na wszelkie prace musi wystąpić o zezwolenie do konserwatora zabytków. 

Właściciel wystąpił o takie zezwolenie, ponieważ gmina otrzymała takie zezwolenie do 

wiadomości. Nie opiniujemy tego, nie mamy wpływu na to, jaką decyzję podejmie 

konserwator. Mieliśmy jedynie wpływ na ustalenie wjazdu, jak wykonał bramę, że może 

zrobić wjazd z ul. 17 Stycznia. Eternit jest własnością każdej osoby fizycznej bądź prawnej  

i to jest w jego obowiązku usunięcie eternitu. Gmina uzyskała dofinansowanie na bieżący rok 

na utylizację azbestu, jednak środki dofinansowania przekroczyły środki, które musielibyśmy 

wydać na ten cel. W związku z trudną sytuacją finansową- w chwili obecnej odstąpiliśmy od 

dofinansowania. Przedwczoraj Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu ogłosił nowy konkurs na pozyskanie środków- kwota dofinansowania  

z 350 zł/ tonę zmienia się na 500 zł. Niestety nie było możliwości zwiększenia naszego 

dofinansowania, musimy wystąpić z nowym wnioskiem. Wnioski w WFOŚiGW w Poznaniu 

będą przyjmowane od jutra- pracujemy nad tym, aby w dniu jutrzejszym złożyć niniejsze 

dokumenty. Jeżeli wszystko się uda, planujemy, że w miesiącu wrzesień- październik 

przyjmowalibyśmy wnioski od mieszkańców, a od nowego roku odbierali azbest. Jako gmina 

organizowaliśmy odbiór azbestu w 2009 czy 2011 roku. Ponadto starostwo powiatowe przez 

kilka lat miało program finansowania, z której każdy mieszkaniec gminy Bojanowo mógł 

skorzystać, ostatnie takie dofinansowanie było w 2018 roku. Jeżeli ktoś nie chce czekać na 

dofinansowanie, musi poszukać firmę, która odbierze azbest i pokryje koszty ze swoich 

środków. Jest to odpad niebezpieczny i nie powinien być dłużej składowany niż rok na 

posesji. 

 

Pan Tomasz Woźniczka nawiązał do kwestii ul. 17 Stycznia i zwrócił się z zapytaniem czy 

konserwator wydając zgodę, musi mieć przedstawiony konkretny projekt (jak brama, wjazd 

ma wyglądać) i czy nie koliduje z historyczną zawartością całości? Czy konserwator musi 

mieć przedstawiony konkretny projekt, ponieważ brama „totalnie szpeci” wygląd zewnętrzny 

tej posesji i muru. 

Pani Ewelina Zmuda wyjaśniła, że do każdego wniosku do konserwatora trzeba dołączyć 

program prac i zazwyczaj wizualizację. Jeżeli zostało wydane pozwolenie, zakładam, że takie 

dokumenty były. Nie wiem, czy jako gmina możemy wystąpić o informację publiczną- może 

trzeba będzie i wówczas powiemy coś więcej.  

Po udzielonej odpowiedzi, Pan Tomasz Woźniczka zwrócił się z prośbą o sprawdzenie czy 

wykonana brama jest zastępcza, co powinien zrobić właściciel. Dla mnie brama zrobiona jest 

jako element zastępczy- nie finalny, ponieważ finalny powinien być wykonany bardzo ładnie, 

posiadać walory kute. Właścicielowi zależało, żeby nie ponieść wysokich kosztów w sytuacji, 

gdy magazyny nie zostały jeszcze zagospodarowane.  

 

O godz. 12:45 posiedzenie sesji opuszcza Pan Tomasz Woźniczka.  

 

Następnie Burmistrz Bojanowa przybliżył wniosek o dofinansowanie zakupu sprężarki do 

napełniania butli powietrznych z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Rawiczu. Tytułem wyjaśnienia Pan Maciej Dubiel poinformował, że w momencie, kiedy 

spotykaliśmy się 15 czerwca w Starostwie Powiatowym, wypowiedziałem się, że poczekam 

do dyskusji z Radą. Na dzisiaj nie mogę zadeklarować kwoty 11.000 zł w 100%. Wychodzę  

z założenia, że sprzęt osobisty (aparatura, sprężarki) powinny być obligatoryjnie wyposażane 
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przez Komendanta Głównego lub Wojewódzkiego Straży Pożarnej. Chciałbym poznać 

stanowisko radnych, proszę o dyskusję.  

Pan Jan Kubis zapytał, ile razy korzystają z niniejszego urządzenia?  

Pan Rafał Sołtysiak wyjaśnił, że wszystko zależy od ilości działań, ale trzy, cztery razy  

w roku butle tlenowe napełniane są sprężarką. Jest to jedyny sprzęt w powiecie.  

Pan Jan Moryson dodał, że jeżeli jest to sprzęt używany w całym powiecie- Komendant 

powinien zwrócić się o dofinansowanie lub zakup do Komendanta Wojewódzkiego. Nie 

otrzymaliśmy samochodu do Sowin, a mamy kupić sprężarkę. Jest to wewnętrzna sprawa 

komendy, a nie poszczególnych gmin. Na chwilę obecną nie posiadamy zabezpieczonych 

środków. Jak Pan do tego podchodzi? 

Pan Rafał Sołtysiak poinformował, że sprawa jest jeszcze dodatkowo skomplikowana, 

ponieważ w bieżącym roku zepsuł się samochód Star- podstawowy samochód w jednostce 

OSP Bojanowo. Przeprowadzona była kompleksowa naprawa silnika i będą duże środki do 

zapłacenia- te środki są tym bardziej ograniczone, praktycznie ich nie ma.  

Obecni na sesji radni negatywnie ustosunkowali się do niniejszego wniosku. 

 

Dziękując za wyrażoną opinię, Pan Maciej Dubiel poinformował, że w dniu 10 czerwca br. 

został złożony wniosek przez mieszkańca gminy Bojanowo, cyt: „W związku z zaistnieniem 

faktu, iż część chodnika położonego przy ul. Sportowej, Dąbrowskiego zlokalizowany jest  

w mojej nieruchomości, działka nr 508/7. Zwracam się z prośbą do Burmistrza  

o uregulowanie stanu prawnego nieruchomości.”. Tego samego dnia mieszkaniec złożył drugi 

wniosek, w którym zwraca się o sprzedaż części działki nr 509 tj. 160 m2 położonej  

w Bojanowie celem poszerzenia swojej nieruchomości tj. działki nr 508/7 w Bojanowie. 

Burmistrz Bojanowa wyraził pozytywną opinię w kwestii granicznych, odnośnie sprzedaży 

radni zostali poinformowani, że koszt podziału- ok. 2.000 zł, wycena- 300 zł, ogłoszenie do 

gazety- 1.100 zł, cała procedura- 2.410 zł. Cena uzyskana ze sprzedaży przekraczałaby prawie 

dwu- trzykrotnie cenę z całej uruchomionej procedury. Działka posiada dojazd do drogi 

publicznej.  

Radni Rady Miejskiej w Bojanowie pozytywnie ustosunkowali się do powyższych dwóch 

wniosków.  

 

Więcej wniosków, pytań nie było.  

 

Do pkt. 16. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLVII sesję o godzinie 13:00. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wojciech Wielebski     Jan Moryson 

 


